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MÍSTNÍ POPLATKY PRO ROK 2023
jsou splatné do konce března. Za svoz komunálního odpadu 
pro jednoho trvale hlášeného občana je 1.000,- Kč, pro ne-
movitost bez trvale hlášených je 1.000,- Kč. Občané starší 
80 let mají svoz zdarma. Poplatek za psa 400,- Kč (majitelé 
psů od 65-ti let mají slevu 200,- Kč).

PLACENÝ SVOZ BIOODPADŮ
Za 18 svozů bio-popelnice o velikosti 120 l zaplatíte 
647,- Kč, za 240 l pak 1096,- Kč. Svozy probíhají vždy v 
pondělí v ranních hodinách jednou za dva týdny. Prvním 
svozovým dnem bude 27.3.2023 a posledním 20.11.2023. 
SBĚRNÉ MÍSTO
je otevřeno od 5. března od 15 do 17 hodin (každou neděli) 
a od 1. dubna bude otevřeno již pravidelně každou středu od 
17 do 19 hodin a každou neděli od 16 do 19 hodin. Všech-
ny druhy odpadu lze odevzdávat zdarma pro trvale hlášené 
občany. 
Upozorňujeme, že prostor sběrného místa je monitorován 
a je zákaz ukládání odpadu mimo provozní dobu sběrného 
místa. Občan se musí obsluze prokázat občanským průka-
zem, dbát jejích pokynů a ukládat odpad do správného kon-
tejneru dle druhu odpadu. 
V případě, že bude přivezen neroztříděný nebo nerozložený 
odpad (nábytek apod.), je obsluha sběrného místa oprávně-
na odpad odmítnout. Rostlinné oleje musí být vždy v uza-
víratelných nádobách. Sběrné místo nepřijímá motorové 

oleje, neboť se jedná o nebezpečný odpad a jeho svoz bude 
realizován na jaře, po oznámení termínu od svozové firmy.  

SVOZY BIOODPADŮ ZE STANOVIŠŤ
Od 1.3.2023 se provádí svoz bioodpadů z jednotlivých sta-
novišť každou středu od 16.00 do 17.30 hodin. 
a. Každou první středu u kruhového objezdu – u ústí ulic 

Povětrná a Rozmarná.
b. Každou druhou středu u parku na křižovatce ulic Nádraž-

ní a Třeboradická.
c. Každou třetí středu na křižovatce ulic U Rybníka a Nad 

Hruškou.
d. Každou čtvrtou středu na křižovatce ulic Březiněveská a 

K Potoku.
Upozornění: pokud jsou v kalendářním měsíci páté středy, 
není kontejner v takovém termínu umístěn. U kontejneru 
bude přítomen pracovník úklidu obce, pověřen kontrolou 
oprávnění občanů odkládat tento odpad do svozového pro-
středku obce a zajistit, aby byly odkládány pouze odpady z 
posečené trávy, shrabaného listí a kompostovatelných zbyt-
ků rostlin 

PRACOVNÍ PŘÍLEŽITOST 
Obec Hovorčovice přijme pracovníka na hlavní pracovní 
poměr na úklid a údržbu obce. Jednou z hlavních podmínek 
je řidičský průkaz skupiny B, dále zdravotní způsobilost, 
spolehlivost a pracovitost. Nástup možný ihned. Bližší in-
formace p. Pecník tel: 723450618.

T E L E G R A F I C K Y  Z  O B E C N Í H O  Ú Ř A D UT E L E G R A F I C K Y  Z  O B E C N Í H O  Ú Ř A D U

Vážení čtenáři,
zima nás pomalu opouští a my věříme, 
že jste ji zvládli navzdory počátečním 
obavám kvůli nedostatku energií, ros-
toucí inflaci a vlně zdražování v rámci 
možností v pohodě. Samozřejmě jste 
každý z Vás musel na situaci reagovat, 
stejně tak jako obec, aby byly zajiště-
ny řádné podmínky pro její fungování 
a tím pro Vás všechny.
Změna podmínek se promítla mimo 
jiného do výrazného zvýšení cen svo-
zové firmy komunálních i tříděných 
odpadů. To bohužel znamená - i přes 
zvýšení poplatků vybíraných od ob-
čanů na letošní rok - poměrně zásadní 
zásah do nákladů hrazených obcí. Ne-
jen z tohoto důvodu bylo zařazeno vy-
řešení systému sběru komunálních od-
padů mezi priority obce pro rok 2023 
tak, aby vyhovoval potřebám současné 
legislativy v kontextu s potřebami Va-
šich peněženek.

Proto je tématem tohoto vydání článek 
starosty obce s úvodem do problemati-
ky řešení a nastíněním dalšího postu-
pu. 
Druhou zásadní problematikou je za-
jištění podmínek pro základní vzdělá-
vání v obci od 1. 9. 2023 tak, aby skon-
čilo dovážení dětí k výuce mimo obec. 
Není to opět jednoduchá záležitost, jak 
se dozvíte v článku místostarosty, ur-
čeného nejen rodičovské veřejnosti.
Třetí důležitou oblastí na letošní rok je 
stanovení potřebných projektů pro dal-
ší rozvoj obce a rámcová příprava je-
jich realizace nejen v tomto volebním 
období, tedy do roku 2026, ale i pro 
období další. K tomu bychom uvítali 
aktivní pomoc Vás občanů. Proto jsme 
připravili dotazníkové šetření, jehož 
prostřednictvím se můžete podílet na 
stanovení priorit rozvoje obce v dalším 
období. Blíže jsou k této akci poskyt-
nuty informace v samostatném článku. 

Nejstarší občanka Hovorčovic, paní 
Lovětínská na právě proběhlém 4. re-
prezentačním plesu obce.
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Už při dokončení výstavby velké budovy základní školy v 
roce 2017 bylo jasné, že investice do potřebného zázemí pro 
zajištění školního vzdělávání v obci nekončí. Bylo k dispo-
zici 15 tříd, tedy byly splněny podmínky pro plnou devíti-
letku. Jak ale potvrdila demografická studie v roce 2018, 
obec potřebuje devítiletku, která bude mít pro každý ročník 
k dispozici třídy dvě, a to nejpozději od září roku 2023, při 
předpokladu, že přechodné období bude pokryto možností 
využití tříd v Centru volného času v Měšicích.
Bylo tedy zahájeno přípravné řízení - přes architektonickou 
studii, výběr projektanta, proces získání stavebního povo-
lení   výběr dodavatele (ten probíhá v letošním roce). Celý 
proces trval téměř čtyři roky, s vědomím, že v minulém pro-
gramovém období, končícím v roce 2020, nebyly pro tuto 
akci žádné vhodné dotace. Dle informací, dostupných obci 
v té době byl předpoklad, že vhodné dotace od státu budou 
vyhlášeny od roku 2021 a potrvají do konce roku 2027. 
Bohužel vyhlášené dotace jsou pro naši potřebu dostavby 
nevyužitelné. Stát se rozhodl podporovat jen opravu hava-
rijních stavů škol (což náš případ není) a dále výstavbu spá-
dových škol (dokonce v titulu vyjmenovaných), dostavbu 
škol neúplných, tedy těch, co nemají devět stupňů a dostav-
bu devítiletých škol, které mají kapacitu 540 míst (současná 
naše kapacita je 384 míst) a dostavbou z tohoto dotačního 
titulu by mělo dojít k navýšení na 720 míst. Na tento počet 
žáků nemá naše škola zázemí (například kuchyň a jídelnu) a 
znamenalo by to další investice do zázemí (kuchyně, jídelny 
atd.), zvýšení kapacity do podoby obcí nevyužitelné a zatě-
žující veřejné prostředí z pohledu dopravní obslužnosti. V 
neposlední řadě pak z pohledu času pro obec akcí náročnou 
(projekt, stavební řízení atd.), který by byl dokončen někdy 
kolem roku 2026. To je termín, kdy bude obec schopna fi-
nancovat dostavbu malé školy ze svých zdrojů, pouze s ma-
lou půjčkou. V polovině roku 2027 bude obcí doplacen úvěr 
z roku 2016, který máme na výstavbu velké školy a nebude 
proto velkým rizikem uzavřít úvěr další.
To vše za předpokladu, že se vedení obce nepodaří pře-
svědčit příslušná ministerstva o nutnosti vypsat dotace pro 
obdobné akce jako je nyní připravená dostavba naší malé 
školy. Pak by samozřejmě dostavba začala dříve.

Každopádně obec zahájí dostavbu malé školy již začátkem 
příštího roku přípravnými pracemi, aby jí nepropadlo sta-
vební povolení, případně se nemusela potýkat s dalšími le-
gislativními úpravami pro stavby školských zařízení.
Lze připomenout, že dostavbou malé školy bude kapacita 
zvýšena na 19 plnohodnotných tříd a dvě odborné učebny, 
spolu s potřebným zázemím pro učitele. Nebude nutné řešit 
kapacity kuchyně a jídelny, ty jsme také stačili v uplynulém 
období zvýšit na tento konečný stav po dostavbě.
Pokud máte zájem získat ještě podrobnější informace k si-
tuaci s dostavbou školy a zajištění školní docházky, přečtěte 

Letos by obec ráda rozšířila okruh tradičních informačních 
kanálů. Pravděpodobně už jste zaznamenali, že od nového 
volebního období jsou zveřejňovány zápisy z konání zastu-
pitelstev obce na webu obce. Chystáme zřízení elektronické 
úřední desky veřejně přístupné u budovy úřadu a zejména 
zavedení programu Munipolis.  Prostřednictvím tohoto pro-
gramu budete moci dostávat aktuální zprávy jak z úřední 
desky, tak ostatních obecních informačních kanálů. V sou-
časnosti provádí obec testovací provoz a o systému Vás bu-
deme informovat v dalším Zpravodaji. 

V tomto čísle Zpravodaje kromě tradičních rubrik přinášíme 
nový seriál, který v následujících vydáních představí jed-
notlivé výbory zastupitelstva obce. Dnes začínáme krátkým 
úvodem a postupně Vám představíme jednotlivé výbory.
Těšíme se na setkávání s Vámi při dalších vydáních našeho 
Zpravodaje a věříme, že budeme moci nejen v roce 2023 
zveřejňovat pozitivní informace k naší obci.

Vaše redakční rada 

si zápis z konání zastupitelstva dne 23.2.2023, který je zve-
řejněn na webu obce. 
Tolik tedy k plánované dostavbě ZŠ. Všechny uvedené 
okolnosti vzalo v úvahu zastupitelstvo obce již začátkem 
roku 2021, kdy rozhodlo o rekonstrukci bývalé obecní sa-
moobsluhy (objekt NEPA) na společenské centrum obce se 
samoobsluhou, kavárnou, knihovnou a sálem, všechny pro-
story bezbariérově přístupné. I zde bylo jasné, že v novém 
programovém období nebudou žádné vhodné dotace na ta-
kovou akci, byť objekt občanské vybavenosti tohoto typu 
obci chybí. K rozhodnutí o rekonstrukci přispěla i situace s 
možnými riziky financování dostavby školy, kdy bylo uva-
žováno o možnosti dočasného využití rekonstruovaného ob-
jektu pro školní docházku. K této možnosti obec musela na-
konec přistoupit, stavbu zahájila v polovině roku 2022 jako 
rekonstrukci centra a za běhu musela zajistit úpravu projek-
tové dokumentace části objektu na školní prostory (včetně 
všech legislativních kroků). Tímto zásahem sice obec do-
časně přichází o prostory knihovny, kavárny a sálu, přičemž 
ale budou tyto prostory zachovány dle původního projektu 
a budou moci být rekolaudovány k původnímu účelu po do-
stavbě malé školy. Je faktem, že úpravy prostor pro školu 
znamenají nárůst původního rozpočtu cca o tři miliony ko-
runy, ale obec není v časové tísni s hledáním náhradních ře-
šení. Po všechny děti s trvalým bydlištěm v Hovorčovicích 
budou od 1. 9. 2023 rovné podmínky pro vzdělávání v naší 
Základní škole. V objektu NEPY budou tři plnohodnotné 

třídy, sociální zázemí, šatny a prostory pro učitele. Cenné 
je, že vše je v blízkosti budov školy a jejího zázemí, děti z 
těchto tříd budou mít tedy stejné podmínky jako v třídách ve 
školních budovách.
Ve stejném termínu by měla být otevřena prodejna smíšené-
ho zboží v tomto objektu. Jednáme také o možnosti instala-
ce bankomatu s nepřetržitým provozem pro veřejnost.
Zastupitelstvo považuje akci dokončení rekonstrukce NEPY 
v uvedeném rozsahu za prioritní pro rok 2023. Je finančně 
dostatečně pokrytá a legislativně připravená.
Věříme, že na základě těchto informací vyvrátíme fámy, 
které se šíří u části rodičovské veřejnosti, že obec bude za-
jišťovat nárůst počtů žáků využíváním prostor v jiných ob-
cích (například v Neratovicích). Tento problém se naší obce 
díky trvalé péči o školství netýká, i když zatím je to bohužel 
na úkor potřeb dalších skupin občanů i jiných potřebných 
investic.
Umístění žáků musí řešit naopak okolní obce, nyní spádové 
k Líbeznicím, kdy přiznané dotace Měšicím a Bašti budou 
moci čerpat s ohledem na příslušná povolení až v následují-
cím období a od 1. 9. 2023 nemají v obcích prostory.  
Až budete na procházkách míjet objekt NEPY, budete vědět, 
že za prosklenými stěnami se během jara a léta finišuje, aby 
termín otevření pro školáky a pro nás starší otevření prodej-
ny byl splněn.  

Jiří Novák, místostarosta

Družstevní 32

250 65 Líbeznice

DOMÁCÍ BISTRO ŘEMESLNÁ PEKÁRNA

PEKÁRNA
pondělí až pátek

7.00 – 17.00 h

BISTRO
 po–pá 8–21 h
 sobota 9–21 h
 neděle 9–16 h

tel.: 736 623 836
@pekarna_libe

email: pekarna.libe@gmail.com
www.nasetoustarna.cz

tel.: 724 323 231
@stateklibeznice

email: info@stateklibeznice.cz
www.stateklibeznice.cz

STATEK LÍBEZNICE
Jak již většina z vás zaznamenala, došlo v loňském roce k 
dostavbě vodojemu Bašť. Dříve bylo vlastníkem vodáren-
ské rozvodné sítě Vodárny Kladno – Mělník, a.s., avizová-
no, že by to mělo znamenat dostatek vody pro obce, které 
jsou na tento uzel a potažmo Lobkovický vodovod napoje-
né. Skutečnost je taková, že dostavba vodojemu by opravdu 
měla zajistit dostatek vody, ALE pouze pro stávající odbě-
ratele. Co to pro nás znamená? Znamená to, že pokud se v 
budoucnu někdo rozhodne požádat o připojení nemovitosti 
na vodovod, tak již nemusí dostat souhlas, protože kapacita 
je vyčerpaná. V současné době hledá vlastník způsob jak 
tuto kapacitu navýšit. 
Vodovody v zastavěném území obce by pak měly být dosta-

tečné. Ty jsou z části vlastněny obcí, soukromými vlastní-
ky a společností Vodárny Kladno – Mělník, a.s.. V součas-
né době probíhá jednání mezi obcí a společností Vodárny 
Kladno – Mělník, a.s., ve věci předání obecních vodovodů 
do jejího majetku. Zároveň probíhají jednání se soukro-
mými vlastníky, kteří se v minulosti zavázali převést tuto 
infrastrukturu na obec. I tyto vodovody pak obec nabídne 
k převzetí (odkupu) vodárenské společnosti. Důvodem je, 
že obec nechce v budoucnu investovat do provozu a rekon-
strukcí těchto zařízení, což by jako majitel byla povinna. 
Tolik k současnému stavu. O tom, jak bude vše probíhat, vás 
budeme i nadále informovat.

Pavel Budín, starosta

Poslední dobou opět řešíme v někte-
rých částech obce neodtékající splaš-
kovou kanalizaci. Jedná se zejména o 
místa, která jsou zaústěna do přečerpá-
vacích stanic. Při odstraňování závad 
pak zjišťuje náš provozovatel, že se 
jedná o poruchy způsobené především 
mechanickým zanesením čerpadel. 
Proto bychom vám rádi připomněli, 
co do odpadů nepatří. Rozhodně se do 
kanalizace nesmějí dostat chemické 
látky, barvy, ředidla, motorové oleje, 

léky, omamné látky, zahradní chemie, 
ale také biologický odpad (zbytky jí-
del, odpad z kuchyňských drtičů), 
jedlé tuky a oleje a zejména hygie-
nické potřeby (vlhčené a kosmetické 
ubrousky, vatové tyčinky, jednorázové 
pleny, apod.). Žádáme vás tedy, abyste 
výše uvedené dodržovali, zamezíte tím 
vzniku nepříjemných situací a obci tím 
ušetříte náklady za zbytečné opravy.

Pavel Budín, starosta

KRÁTCE K ZÁSOBOVÁNÍ OBCE VODOU

PORUCHY NA SPLAŠKOVÉ KANALIZACI

PLACENÁ INZERCE
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Daniel Skružný
604 999 909

daniel.skruzny@re-max.cz

BYDLÍM TU S VÁMI

Váš realitní makléř pro Hovorčovice, 
Líbeznice a Měšice.

(Pokyny pro respondenty k vyplnění dotazníku, který je sa-
mostatně vložen v tomto vydání)
V rámci aktualizace Programu rozvoje obce na současné vo-
lební období, tedy do roku 2026 a dalšího výhledu se vedení 
obce rozhodlo dosud nastavené postupy a definované pro-
jekty v tomto Programu podrobit revizi. 
Jejím cílem je především reagovat na měnící se věkovou 
strukturu obyvatel obce, spojenou především s rostoucím 
počtem dětí a tedy potřebami mladé generace. Ta probíhá 
současně se stárnutím stále větší skupiny obyvatel. Tyto 
skutečnosti s sebou nesou výzvu řešit potřeby všech skupin 
našich obyvatel z pohledu zajištění potřebné občanské vy-
bavenosti a s ní související infrastruktury. To vše s ohledem 
na kapacitu územního plánu obce, který předpokládá zvyšo-
vání zastavěnosti a tedy i růstu počtu obyvatel.
Nelze opominout polohu naší obce v bezprostřední blízkos-
ti Prahy a s tím spojený zájem o bydlení v obci, poměrně 
dobré podmínky pro pracovní uplatnění i dostupnost řady 
oblastí občanské vybavenosti.
Spolu s poměrně omezenými finančními prostředky, které 
jsou tvořeny především z daňových příjmů státu, jsou to 
skutečnosti, které nás vedou k novému posouzení programu 
rozvoje obce. Jedná se o významný a odpovědný krok. 
Proto vedení obce považuje za nezbytné dát možnost našim 
občanům, aby se na tomto kroku podíleli svými názory, ná-
měty a doporučeními a pomohli vedení obce stanovit priori-
ty pro dalším období.
K sběru těchto údajů je určen předkládaný dotazník.
Rádi bychom získali objektivní údaje, proto vás chceme 
poprosit, abyste k jeho vyplnění přistupovali odpovědně, 
snažili se sdělit své názory k problematice, která Vás trá-

pí nejvíce, a neodpovídali na otázky formálně. Vedení obce 
potřebuje získat co nejpřesnější obraz o prioritách občanů 
a my věříme, že dotazník vyplní a svými odpověďmi nám 
pomůže co nejvíce z vás.
Prosíme, věnujte čas následujícím otázkám a řádnému vypl-
nění. Nemělo by Vám to zabrat více jak 20 minut času.
O výsledcích dotazníkového šetření Vás budeme informo-
vat jak v dalším čísle obecního Zpravodaje, tak na webo-
vých stránkách obce.
Věříme, že nám svou účastí v šetření pomůžete směrovat 
rozvoj obce v dalších letech tak, aby odpovídal potřebám 
všech skupin našich obyvatel.
Vyplněný tištěný dotazník prosím odevzdejte nejpozději do 
27. dubna 2023 na kontaktních místech v době jejich pro-
vozu.
Do stejného termínu prosím zašlete vyplněný dotazník v 
elektronické podobě, ten je přístupný na webu obce.
Kontaktní místa pro odevzdávání tištěné verze dotazníku:
1. Podatelna obecního úřadu (zde můžete vyzvednout i 

tiskopis dotazníku)
2. Výdejní místo České pošty 
3. Recepce velké budovy Základní školy
4. Potraviny Katka
Na každém místě je k dispozici označená a zapečetěná 
schránka.
Moc děkujeme všem, kteří se chtějí i tímto způsobem podí-
let na chodu a rozvoji obce. Díky za Váš čas.
Zvolení zastupitelé z kandidátky Společně pro Hovorčovice 
(Zastupitelstvo obce)

DOTAZNÍKOVÉ ŠETŘENÍ K STANOVENÍ PRIORIT V ROZVOJI OBCE

Již v roce 2021 v rámci vydání tohoto zpravodaje jste 
byli informováni o nárocích, které jsou na obec a potaž-
mo na její občany kladeny novým zákonem o odpadech 
(č. 541/2020  Sb.). V současné době jste pak jistě zazname-
nali navýšení poplatků za svoz. Ty nebyly zvýšeny ze strany 
obce bezdůvodně, ale v návaznosti na stoupající ceny sklád-
kovného a navýšení ceny za svoz popelnic ze strany svozo-
vé společnosti. Navýšení se pak nepromítlo jen do vašich 
poplatků, ale i do částky, kterou obec pokrývá rozdíl mezi 
tím, co od vás vybere a tím, co skutečně hradí.

V rámci tohoto článku vás nebudeme zatěžovat podrobnost-
mi, ale chceme informovat o tom, co nás v letošním roce 
čeká. Již nějakou dobu vnímáme požadavek části občanů 
na změnu stávajícího systému svozu komunálních odpadů 
a potažmo i na změnu plateb za tyto služby. Současný sys-
tém je nastaven tak, že platíte za trvale přihlášeného občana 
v nemovitosti. Požadovaná změna by spočívala v tom, že 
by se poplatek vybíral za objem objednané kapacity sběrné 
nádoby a četnosti svozů. V tuto chvíli připravujeme setkání 
s občany, kde bychom chtěli danou problematiku představit 
a probrat s vámi úskalí jednotlivých řešení, neboť žádné z 
nich není dokonalé. Při přípravě zvažujeme jak finanční do-
pady na občany, tak i na obec samotnou a také další úskalí s 
nimi spojená. Uvědomujeme si totiž i ten aspekt, že někteří 
z nás, pokud změníme systém, využijí minimální kapaci-
tu popelnice a minimální četnost jejích svozů, ale neomezí 
vlastní produkci směsného odpadu a budou ho likvidovat 
jiným způsobem. Navýšení množství tříděných odpadů pak 
znamená, že se zvýší náklady na jejich svoz, kdy předpo-
kládaná návratnost se pohybuje někde okolo 40 %. Tedy i v 
tomto sektoru se zvýší náklady obce, na jejichž krytí bude 
muset najít prostředky. 
Zároveň, a to nebude populární, ale musíme to udělat, je 
třeba přistoupit ke kontrole nakládání s odpady u právnic-
kých osob, které mají provozovnu v obci. Z naší strany ne-
chceme, aby se z toho stal hon na čarodějnice, ale je třeba 
postupovat dle výše zmíněného zákona, který přesně hovo-
ří o tom, jak může právnická osoba s odpadem nakládat. 
Současná legislativa pak umožňuje, aby tyto osoby mohly 
odevzdávat odpady prostřednictvím obecního systému, ale 
pouze na základě uzavřené smlouvy. Pokud ji uzavřenu ne-
mají, musí si zajistit svoz jak komunálního, tak i tříděného 
odpadu u oprávněné svozové společnosti. Původci jsou po-
vinni prokázat orgánům provádějícím kontrolu, že předali 
odpad, který produkují, v odpovídajícím množství v soula-
du se zákonem o odpadech. Jestliže toto neprokáží, mohou 

se dopouštět přestupku a může jim být udělena pokuta do 
výše 1.000.000 Kč. V případě, kdy obecní úřad bude scho-
pen prokázat, že podnikatel svůj odpad likviduje v rámci 
obecního systému, aniž by měl s obcí podepsanou písem-
nou smlouvu, lze takové jednání posoudit jako přestupek, 
za který je možno udělit pokutu až do výše 10.000.000,- Kč 
a tomu chceme předejít. Toto téma vnímáme jako velmi cit-
livé vzhledem k tomu, že nechceme nikoho zatěžovat nad 
únosnou míru, ale je třeba si uvědomit, že odpad odevzdaný 
od takovéto osoby bez uzavřené smlouvy zatěžuje obecní 
systém a navyšuje množství odpadu v přepočtu na občana, 
což generuje nedodržení limitů pro snížené skládkovné a 
zároveň od roku 2025 to bude obec vystavovat možnosti 
finančního postihu za neplnění těchto limitů. Tedy opět na-
výšení nákladů obce.
Závěrem a zcela otevřeně je třeba uvést, že ani jedna z cest, 
ať už si zvolíme tu, či onu, tak nepovede do budoucna ke 
zlevnění nákladů jak pro občany, tak pro obec. Je však třeba 
si uvědomit, že čistota prostředí, ve kterém žijeme, se nedá 
přepočítávat jen na peníze a že způsoby likvidace odpadů, 
které nebudou zatěžovat životní prostředí, něco budou stát. 
Očekávejte tedy, že v dohledné době obdržíte pozvánku na 
setkání, kde bychom rádi slyšeli i vaše názory.

Pavel Budín, starosta

VÝBORY A KOMISE OBCEVÝBORY A KOMISE OBCE
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KOMUNÁLNÍ ODPADY - JAK DÁL?

PLACENÁ INZERCE

V tomto miniseriálu bychom Vám postupně chtěli přiblížit 
jaké výbory a komise má naše obec zřízené a jaká je náplň 
jejich činnosti. V dnešním úvodním článku seriálu si přiblí-
žíme legislativní rámec, ve kterém výbory a komise pracují, 
vysvětlíme rozdíl mezi výborem a komisí a shrneme si jaké 
výbory a komise má zřízena naše obec. 
Obce mohou v rámci své působnosti zřizovat výbory a ko-
mise. Toto se řídí přímo zákonem o obcích č. 128/2000 Sb v 
aktuálním znění. Výbor je vlastně poradní orgán zastupitel-
stva obce. Výbory zřizuje zastupitelstvo jako své iniciativní 
a kontrolní orgány. 
Zákon o obcích výslovně stanoví povinnost zřizovat dva vý-
bory. Jedná se o výbor finanční a výbor kontrolní. Existují 
další dva typy povinně zřizovaných výborů (osadní a pro ná-
rodnostní menšiny), ale podmínky pro vznik těchto výborů 
nejsou v naší obci naplněny.

V naší obci máme zřízeny následující výbory:
- Finanční výbor
- Kontrolní výbor
- Výbor pro výstavbu a životní prostředí
- Výbor pro školství a kulturu
- Výbor pro sociální záležitosti
V čele každého výboru stojí jeho předseda, který musí být 
členem zastupitelstva obce. Předsedou kontrolního a finanč-
ního výboru nesmí být starosta ani místostarosta. Členem 
finančního a kontrolního výboru nemůže být ani tajemník 
úřadu či osoba zajišťující rozpočtové a účetní práce na obec-
ním úřadu. Počet členů výboru musí být vždy lichý.
Komise je naproti tomu orgánem rady obce (v našem přípa-
dě starosty). V současnosti není zřízená žádná komise, ale 
v minulosti fungovala např. přestupková komise.           (ol)   
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Výňatek z usnesení ze zasedání 
zastupitelstva obce 14.12.2022

Zastupitelstvo obce schválilo
- rozpočet hospodaření Základní školy 

a mateřské školy Hovorčovice na rok 
2023 a střednědobý výhled hospoda-
ření Základní školy a mateřské školy 
Hovorčovice na roky 2023 – 2025,

- rozpočet hospodaření obce Hovorčo-
vice na rok 2023 a střednědobý vý-
hled hospodaření obce Hovorčovice 
na roky 2023 - 2025,

- rozpočtové opatření č. 2 k rozpočtu 
hospodaření Základní školy a mateř-
ské školy Hovorčovice na rok 2022,

- rozpočtové opatření č. 5 k rozpočtu 
hospodaření obce Hovorčovice na 
rok 2022,

- požadovanou změnou výše příspěv-
ku obce Hovorčovice uvedeném 
v dodatku č. 10 ke Smlouvě o spo-
lupráci při zabezpečování požární 
ochrany ze dne 30.5.2012, uzavřené 
mezi Obcí a Městskou částí Praha 
– Ďáblice, která bude nově 45.000,-
Kč,

- dodatek č. 17 ke Smlouvě o sběru, 
přepravě a odstraňování odpadu a 
Dodatek č. 9 ke Smlouvě o zabez-
pečení sběru, přepravy, využívání a 
odstraňování bioodpadů mezi Obcí 
a spol. AVE CZ odpadové hospodář-
ství s.r.o.,

- dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na 
poskytování technické podpory ge-
ografického informačního systému 
MISYS ze dne 17.12.2014, uzavře-
né mezi Obcí a společností GEPRO 
spol. s r.o.,

- smlouvu o poskytování služeb – 
zimní údržba komunikací mezi Obcí 
a spol. Agrio, s.r.o., Vinohradská 
2807/153C, 130 00 Praha 3,

- předběžné termíny konání veřejných 
jednání zastupitelstva obce v roce 
2023 (26.1., 23.2., 30.3., 27.4., 25.5., 
22.6., 27.7., 31.8., 21.9., 26.10., 
23.11., 14.12.),

- navržený postup obce ve věci udělení 

pokut od ÚHOS za pozdní zveřejnění 
smluv,

- zřízení Termínového vkladu obce u 
KB, a.s., IČO: 45317054, ve výši 10 
mil. Kč.

Zastupitelstvo obce pověřuje
- starostu obce, aby zařadil do jednání 

zastupitelstva obce, které bude pro-
jednávat rozpočtové opatření č. 1 k 
rozpočtu hospodaření obce Hovorčo-
vice na rok 2023, navýšení nákladů 
za odpadové hospodaření,

- starostu obce, aby zařadil k projed-
nání na zasedání zastupitelstva obce 
v lednu 2023 projednání změny v 
oblasti odměňování členů zastupi-
telstva obce dle legislativy platné od 
1.1.2023.

Výňatek z usnesení ze zasedání 
zastupitelstva obce 26.1.2023

Zastupitelstvo obce schválilo
- v souladu s ustanovením § 72, odst. 

2 a § 84 odst. 2, písm. n) Zákona č. 
128/2000Sb., o obcích (a v soula-
du s ustanovením Nařízení vlády č. 
318/2017 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů, o odměnách za výkon 
funkce členům zastupitelstev v plat-
ném znění, stanoví od 1.2.2023 od-
měny za výkon jednotlivých funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva 
(místostarosta 35.751,- Kč, předse-
da výboru 3.972,- Kč, člen výboru 
3.311,- Kč, člen zastupitelstva bez 
dalších funkcí 1.986,- Kč.

- schvaluje rozpočtové opatření č. 1 k 
rozpočtu hospodaření obce Hovorčo-
vice na rok 2023.

Zastupitelstvo obce rozhoduje
- o vyloučení dodavatelů Metrostav 

DIZ s.r.o., MARHOLD a.s., Auböck 
s.r.o., Winning PS - stavební firma 
s.r.o. a  BAK stavební společnost a.s. 
na základě posouzení splnění kvali-
fikačních předpokladů dodavatelů v 
rámci zadávacího řízení ZŠ Hovor-
čovice - rozšíření pavilonu I. stupně.

Zastupitelstvo obce projednalo
- stav plnění projektů a úkolů stano-

vených v Programu rozvoje obce na 
roky 2022-26 v aktuálním znění a 
ukládá starostovi a místostarostovi, 
aby připravili vyhodnocení plnění 
úkolů za rok 2022 k projednání na 
zasedání zastupitelstva obce v únoru 
2023 a projednání aktualizace Pro-
gramu na další období na zasedání 
zastupitelstva obce v březnu 2023.

Zastupitelstvo obce ukládá
- starostovi a místostarostovi obce, 

aby nejpozději na zasedání zastupi-
telstva v dubnu 2023 předložili návrh 
variantních řešení pro zajištění finan-
cování dostavby 1. stupně Základní 
školy.

Výňatek z usnesení ze zasedání 
zastupitelstva obce 23.2.2023
Zastupitelstvo obce schválilo
- účetní závěrku hospodaření Základní 

školy a mateřské školy Hovorčovice, 
příspěvkové organizace za rok 2022,

- dočasné umístění tří tříd v náhrad-
ních prostorách v objektu Revoluční 
čp. 327, Hovorčovice (NEPA), do 
doby, kdy bude zajištěn dostatečný 
objem financí pro dostavbu základní 
školy,

- darovací smlouvy mezi dárci a Obcí 
k zajištění spolufinancování 4. repre-
zentačního plesu obce, plánovaného 
na 18.3.2023,

- finanční příspěvek obce na kurz Ke-
ramika pro seniory v termínu 03/2023 
- 06/2023 ve výši 1.200,-Kč/osobu.

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí 
- podané informace o Zprávě o výsled-

cích finančních kontrol za rok 2022 a 
o Roční zprávě o výsledcích finanční 
kontroly za rok 2022 Základní ško-
ly a mateřské školy Hovorčovice a 
Roční (obecní) zprávě o výsledcích 
finančních kontrol,
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ZE ZASEDÁNÍZE ZASEDÁNÍ
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Loňský rok jsme konečně mohly závo-
dit opět naplno! Získaly jsme spoustu 
závodních zkušeností, ale také nasbí-
raly velké množství společných zážit-
ků. 

V minulé sezoně jsme na závodní plo-
chu vysílaly 9 závodních sestav v růz-
ných věkových i výkonnostních kate-
goriích -  4 ve fitness aerobiku a 5 v 
aerobiku sportovním. Celková bilance 
úspěchů na konci sezony byla víc než 
pěkná! Na závodech jsme odstartova-
ly celkem 45x a odvezly si 10 medailí, 
8 nepopulárních bramborových umís-
tění a také dva poháry.

Hned po posledních závodech jsme 
ani chvilku nezahálely a namotivo-
vané se začaly připravovat na sezonu 
následující. Strávily jsme spoustu času 
v tělocvičnách. Neúnavně trénovaly, 
tvořily, vymýšlely a následně pilovaly 
nové choreografie, které jsou většinou 
ještě náročnější než předchozí sezonu. 

Všechny naše svěřenkyně udělaly vel-
ký kus práce a trenérky jsou na ně moc 
pyšné! Dávaly jsme si také záležet na 
krásných hudbách či dresech, aby naše 
výkony byly doladěné do posledního 
detailu.          

V únoru jsme pak společně vyjely na 
čtyřdenní zimní soustředění do neda-
lekého Brandýsa nad Labem. Užily 
jsme si skvěle strávený společný čas.  
Během odpočinkových aktivit jsme 
si užily srandu v bazénu, uspořádaly 
TikTok soutěž, která mezi děvčaty vy-
volala velké nadšení a nebo jsme si za 
odměnu zašli do cukrárny. Primárně 
jsme ale absolvovaly mnoho nároč-
ných a přínosných tréninků, některé 
dny jsme strávily v tělocvičně i do 
pozdních večerních hodin. Jeden z do-
poledních tréninkových bloků napří-
klad i s trenérem gymnastické repre-
zentace a několikanásobným mistrem 
světa Jakubem Strakošem. Byla to pro 
nás velká zkušenost a celé soustředění 
také skvělá součást přípravy.

Některá z děvčat, zejména z řad pří-
pravek, zařazují do tohoto období 
mezi sezonami i závody SAMC (cvi-
čení podle lektora). Za zmínku bez-
pochyby stojí nejen výkony našich 
nejmladších, které se v hojném počtu 
s nadšením účastní, ale třeba i závod-
nice Nely Klemtové (kategorie 11-

13 let), která si ze závodů na Kladně 
v konkurenci 52 závodnic, odvezla 
bronzovou medaili. Moc gratulujeme!

Nyní se nám pomalu ale jistě blíží ná-
vrat na závodní plochy. V sobotu 18.3. 
jsme měly příležitost vystupovat na 
obecním plese a udělat si tak malou 
generálku na nadcházející závody, za 
což děkujeme! V letošním roce vysí-
láme na závodní plochu celkem 11 zá-
vodních sestav od kategorií mini (do 7 
let) až po kategorii seniorů (18 a více 
let) a moc se těšíme, jaké úspěchy, 
zážitky a zkušenosti nám tato sezona 
přinese!

Trenérky AP Aerobic klubu

AP AEROBIC CLUBAP AEROBIC CLUB
JAKÁ BYLA LOŇSKÁ SEZONA JAKÁ BYLA LOŇSKÁ SEZONA 
A CO NÁS ČEKÁ?  A CO NÁS ČEKÁ?  
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Číslo 1/2023, ročník XVII

POZVÁNKY NA AKCE

ZPRAVODAJ

- vyhodnocení plnění Programu roz-
voje obce na rok 2019 – 2022 a za 
rok 2022,

- informace ve věci zahájení poptáv-
kového řízení na bankomat v pro-
storách objektu Revoluční čp. 327 
(NEPA),

- informace ve věci záměru obce na 
pronájem prostor v objektu Revoluč-
ní čp. 327, Hovorčovice, určených 
pro provoz prodejny smíšeného zbo-
ží,

- informace o nevhodnosti dotačních 
titulů z prostředků MŠMT ČR a MF 
ČR v současném programovém ob-
dobí do roku 2027 pro dostavbu bu-
dovy ZŠ Hovorčovice,

- závěry Výboru pro výstavbu a ži-
votní prostředí z jeho jednání ze dne 
15.2.2023.

Zastupitelstvo obce pověřuje
- starostu a místostarostu obce, aby 

nejpozději na veřejné zasedání za-
stupitelstva obce v květnu 2023 při-
pravili k projednání návrh Programu 
rozvoje obce na období 2023 - 2026 a 
jejího výhledu rozvoje do roku 2030.

  (ol)

TERMÍNY AKCÍ SPOLKŮ
Níže zveřejňujeme nám známé termíny veřejných akcí po-
řádaných spolky či jednotlivci v roce 2023 v obci Hovor-
čovice tak, jak jsme je od jejich pořadatelů k datu uzávěrky 
Zpravodaje obdrželi. Případné změny, či doplnění budou 
inzerovány prostřednictvím webových a Facebookových 
stránek obce.
22. 4. 18:00 Expediční kamera v jídelně ZŠ - Zažij dobro-

družství na plátně tvého kina (MROŠ) 
30. 4. Pálení čarodějnic (Marko Junghans st.)
20.-21.5. Feederové závody na rybníku (Rybáři)
27. 5. Sportovní den (Felix Liberi)
28. 5.  Dětské závody pro veřejnost, včetně nečlenů 

(Rybáři)
  2. 6. Noc kostelů - výstava a koncert žáků  a lektorů 

Umělecké akademie (MROŠ)

24.  6. Hovočovická pěst (Marko Junghans ml.)
26.  8. Veterán dech (Marko Junghans st.)
27.  8. Letní kino s Felixem (Felix Liberi)
  9.  9. Kouzelný les (Felix Liberi)
14.10. Starostenský guláš (Felix Liberi)
listopad Promítání Snowfilm fest v jídelně ZŠ (MROŠ  

termín bude upřesněn)
17.11. Lampionový průvod s ohňostrojem (MROŠ)
26.11. Rozsvěcení vánočního stromu - koledy žáků 

Umělecké akademie (MROŠ)
  9.12. Vánoční polévka pro veřejnost (Rybáři)
prosinec Vánoční koncert žáků Umakad v hovorčovic-

kém kostele (MROŠ - termín bude upřesněn)
23.-24.12. Betlémské světlo (Skauti)

(ou)

Ze zasedání zastupitelstva obce (do-
končení ...)

PLACENÁ INZERCE


